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Abstract (en)
[origin: WO8705096A1] The device is comprised of shallow tanks (C) with their fittings , made of thin plastic material, and of which the rigidity is
obtained by filling in situ its deep face with cement or concrete; they are covered with solid antiskid glazing having a greenhouse effect and of which
the shape is such that the mounting of the fittings is simple and precise; the tanks are arranged on the periphery of the swimming pool instead of
the curbstone; water from the swimming pool is brought into the tanks via pipes (T) and (E) to stream on a black body before coming out to the
swimmming pool through the overflow (S).

Abstract (fr)
Le dispositif est constitué de cuves (C) avec leurs accessoires, peu profondes en matiére plastique mince, dont la rigidité est obtenue par
remplissage, sur place, de sa face profonde par du ciment ou du béton, recouvertes d'une vitre solide antidérapante a effet de serre, et dont la forme
est telle que la pose des accessoires soit simple et précise, a disposer sur le pourtour de la piscine en lieu et place de la margelle et dans laquelle
I'eau de la piscine est amenée par les tubes (T) puis (E) pour ruisseler sur un corps noir avant de ressortir vers la piscine par le trop-plein (S).
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